
 

 

 
 

Protokoll styrelsemöte onsdagen den 17 juni 2024 i Kulturhuset 

Närvarande: Ann-Sofi Pettersson, Helle Ahlenius-Pallesen, Ingrid Lilja, Anders 

Ekholm, Sune Karlsson, Eva-Marie Sandell, Maria Andersson, Sven Svederberg, 

Frånvarande: Gunilla Millisdotter, adjungerad Norbert Robles 

 

1. Ordförande Helle Ahlenius-Pallesen hälsar välkomna  

2. Dagordningen godkändes 

3. Sune Karlsson väljes till justeringsperson och Sven S till sekreterare.             

4. Föregående protokoll 26 april. Protokollet föredras och godkändes  

5. Ekonomi: Ingrid meddelar att det finns 16/7 164 236 kr på kontot. Antalet 

medlemmar 152 st 30/6-24 Resultatet nu minus 10 000 kr. Intäkter från 

konstrunda 20 900 kr + 750 kr + 11700 kr (annonsintäkter).  Beslutas att i 

framtiden försäljning från shopen även vernissagedagar. Moms skall tas ut på 

försäljning om omsättningen överstiger 80000 kr eller om föreningen betalar 

ut lön. Styrelsen är intresserad av att köpa en betalterminal kopplad till mobil 

för kortbetalning.                     

6. Utställningar i sommar – Vernissage 27/7 Norbert ansvarig. Sommarens 

utställningar avslutas 18/8. Den som är ansvarig för utställningen är också 

ansvarig för att introducera vakterna. Möte för ansvariga för utställningar, 

Ingrid och ordförande träffas till hösten för utvärdering. Svar på frågan - Vem 

gör vad? Vad har fungerat. Annsofi kallar i september. Utställningar i år har 

sålt dåligt. För höga priser? Konstnärer måste ha en del tavlor som är billiga! 

Dåligt väder? Priserna på Ventrafiken? När utställningen är till ända skall 

utställd konst plockas ner/hem av utställaren.  



 

 

7. Auktion den 1:a september 2024 kl 13.00 i Kulturhuset, Vi tar emot bara 

konst som gåva och som säljs till förmån för föreningen. Sven ställer upp som 

samordnare. Annonsen klar och kommer att läggas på Facebook. Konst kan 

lämnas in 25/7, 26 och 28 augusti 16 - 18. En gåva/flaska inköpes till Anders 

N. Abonnemanget på nätverket utsträckes till och med september - Anders 

ordnar.                                                                                  

8. Lägenhet - uthyrningar. Lena Cedergrens son har fått ett ett löfte att hyra 

lokalen till ett bröllop nästa är  5-8/6 - 2025. Danskar kommer att hyra 

lägenhet och sal 17-18/5 2025 för skrivarkurs, Helle kontaktperson            

9. Ljudanläggningen - Tommy och Sven testar ljudanläggningen och skriver en 

instruktion. (Efter styrelsemötet testades den som befanns fungera ua). 

Ljudanläggningen skall utlånas till ”Venskaps-matchen” den 20/7. 

10. Övriga frågor: a. Kulturhuset är i behov av renovering för att kunna bli en 

lokal för verksamhet året runt. Möjligen kan regelverket för bidrag från 

”Allmänna arvsfonden” stämma in på Kulturhusets kommande funktion. 

Sven och Anders går igenom villkoren. Målet är att kunna bygga om 

kulturhuset för att få fungerande lokal för Vens andra föreningar och för året 

runt bruk. Flera andra föreningar har efterfrågat en lokal att vara i.                                                                         

b.En förening som har ansvar för huset bör på sikt tillskapas.                                                                        

c. Brandvarnare 3 st inköpes.                                                                       d. 

Landskrona stads nya karta över Ven är alltför detaljlös                                                                                                                                                                                  

11. Nästa möte 28/8 kl 14.00  i Kulturhuset. 

12. Mötets avslutas 

 

 

……………………………………….   

Helle Ahlenius-Pallesen ordförande   



 

 

 

…………………………………… 

Sven Svederberg sekreterare 

 

……………………………………………… 

Sune Karlsson justeringsman 


